

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNS THE ENTIRE INTEREST AND THE GOODWILL		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Prestige S.A. Paris		06/26/2006	CORPORATION: FRANCE
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	Albion Cosmetics Co., Ltd.		
Street Address:	5-10-6 Ginza, Chuo-ku		
City:	Tokyo		
State/Country:	JAPAN		
Entity Type:	COMPANY: JAPAN		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	1996562	IGNIS	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	(703)685-0573		
	<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>		
Phone:	703-521-2297		
Email:	embon@young-thompson.com		
Correspondent Name:	Mark Lebow		
Address Line 1:	745 South 23rd Street		
Address Line 2:	Suite 200		
Address Line 4:	Arlington, VIRGINIA 22202		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	0617-1022		
DOMESTIC REPRESENTATIVE			
Name:			
Address Line 1:			
Address Line 2:			
Address Line 3:			

CH \$40.00 1996562

Address Line 4:

NAME OF SUBMITTER:

Mark Lebow

Signature:

/Mark Lebow/

Date:

08/14/2006

Total Attachments: 4

source=assignment#page1.tif

source=assignment (2)#page1.tif

source=assignment (3)#page1.tif

source=assignment (4)#page1.tif

CONTRAT DE CESSION DE MARQUE**TRADEMARK ASSIGNMENT
AGREEMENT****ENTRE :**

PRESTIGE S.A. PARIS société anonyme de droit français, dont le siège social se trouve 172, rue de Courcelles, 75017 Paris France.
Représentée par Mr Mohamed Maamer
Son Chairman

Ci-après dénommée « **PRESTIGE S.A. PARIS** »
d'une part,

ET :

ALBION COSMETICS CO., LTD ., société organisée selon les lois du Japon, dont le siège social est 5-10-6 Ginza, Chuo-ku, Tokyo, Japon

Représentée par Mr Shoichi Kobayashi
Son Vice Président

Ci-après dénommée « **ALBION COSMETICS CO., LTD** »

d'autre part,

PREAMBULE

PRESTIGE S.A. PARIS est titulaire des marques suivantes, désignant des produits de la classe 3 de la classification internationale :

- Marque française N° 94536668, déposée à l'INPI le 20 septembre 1994, et régulièrement renouvelée le 7 avril 2004,

BETWEEN :

PRESTIGE S.A. PARIS a French stock company, whose Head Office is 172, rue de Courcelles, 75017 Paris France.

Represented by Mr Mohamed Maamer
Its Chairman

Hereinafter referred to as « **PRESTIGE S.A. PARIS** »
On the one hand,

AND :

ALBION COSMETICS CO., LTD, a company organized under the laws of Japan, whose Head Office is 5-10-6 Ginza, Chuo-ku, Tokyo, Japan

Represented by Mr. Shoichi Kobayashi
Its Vice President

Hereinafter referred to as « **ALBION COSMETICS CO., LTD** »

on the other hand,

PREAMBLE

PRESTIGE S.A. PARIS is the owner of the following trademarks, covering goods in class 3 of the international classification :

- French Trademark N° 94536668, filed at the INPI on September 20 1994, and regularly renewed on April 7th 2004,

TRADEMARK**REEL: 003368 FRAME: 0515**

- Marque Internationale N° WO 632332, enregistrée sous priorité de la marque française le 1er mars 1995.

Cette Marque Internationale n'est cédée qu'en ce qui concerne les territoires suivants :

- Chine
- République Fédéral d'Allemagne
- Espagne
- Italie

- Marque Fédérale Américaine N° 1996562 déposée sous priorité de la marque française le 6 mars 1995 sous le N° 74643024 et enregistrée le 27 août 1996

- Marque coréenne N° 339636 enregistrée le 15 mai 1996.

- International Registration N° WO 632332, registered under the priority of the French mark on March 1st 1995.

This International Registration is assigned only as far as the following territories are concerned:

- China
- Federal Republic of Germany
- Spain
- Italy

- United States federal registration N° 1996562, filed under the priority of the French mark on March 6th 1995 under the serial number N° 74643024 and registered on August 27th 1996.

- Korean trademark N° 339636 registered on May 15th 1996.

Ci-après désignées par « les Marques »

Attendu que ALBION COSMETICS CO., LTD souhaite acquérir la propriété pleine et entière des Marques.

Hereinafter referred to as « The Trademarks ».

Whereas ALBION COSMETICS CO., LTD is desirous of acquiring the whole and entire ownership of the Trademarks

IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT :

IT HAS BEEN AGREED UPON AS FOLLOWS :

Article 1 :

PRESTIGE S.A. PARIS cède, transfère et vend par les présentes à ALBION COSMETICS CO., LTD , qui accepte, la propriété pleine et entière des Marques ainsi que des renouvellements et extensions qui pourraient être accordés avec la clientèle y attachée.

Article 1 :

PRESTIGE S.A. PARIS hereby assigns, transfers and sells to ALBION COSMETICS CO., LTD who accepts, the whole and entire ownership of the Trademarks as well as of any renewals and extensions that may be granted thereupon together with the goodwill of the business connected therewith.

Article 2 :

PRESTIGE S.A. PARIS reconnaît et garantie qu'il est le seul et exclusif

Article 2 :

PRESTIGE S.A. PARIS represents and warrants that it is the sole and exclusive

Handwritten signature/initials

propriétaire des Marques, et que lesdites Marques sont valides et en vigueur.

owner of the Trademarks, and that the said Trademarks are valid and subsisting.

PRESTIGE S.A. PARIS affirme par ailleurs qu'à sa connaissance, les Marques ne portent pas atteinte aux droits de tiers, et qu'il n'existe aucune revendication, jugement ou accords devant être payé par PRESTIGE S.A. PARIS ou de revendications ou litiges en cours relatifs aux Marques.

PRESTIGE S.A. PARIS further declares that according to his knowledge, the Trademarks do not infringe the rights of any third party, and that there are no claims, judgements or settlements to be paid by PRESTIGE S.A. PARIS or pending claims or litigation relating to the Trademarks.

Article 3 :

PRESTIGE S.A. PARIS cède également à ALBION COSMETICS CO., LTD, qui accepte, tous les droits de poursuite judiciaire contre tout acte de contrefaçon non prescrit réalisé avant la date de signature du présent acte, ou susceptible d'intervenir à l'avenir.

Article 3 :

PRESTIGE S.A. PARIS also assigns to ALBION COSMETICS CO., LTD, who accepts, all rights to take legal action in respect of any infringing act not prescribed which may have occurred prior to the date of execution of the present deed, or which may occur in the future.

Article 4 :

A compter de la signature des présentes, chaque partie sera personnellement responsable du renouvellement des Marques.

Article 4 :

As of the day of signature thereof, each party will be personally responsible for the renewal of the Trademarks.

Article 5 :

La présente cession est consentie et acceptée moyennant le prix de EUR 20.000 (vingt mille euros) dont PRESTIGE S.A. PARIS donne par les présentes bonne et valable quittance.

Article 5 :

The present assignment is granted and accepted in consideration of the sum of Eur 20.000 (twenty thousand Euros) receipt of which is hereby acknowledged by PRESTIGE S.A. PARIS.

Article 6 :

Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un original des présentes pour procéder à son inscription à l'INPI, à OMPI, au KTPO et à l'USPTO.

Article 6 :

All powers are hereby given to the bearer of an original thereof to proceed to its recordal at the INPI, at the WIPO, at the USPTO and at the KTPO.

En ce qui concerne la marque IGNIS en Corée du Sud :

PRESTIGE SA apportera son aide à ALBION pour permettre l'inscription du changement de titulaire de la marque IGNIS en Corée du Sud en donnant

Regarding the IGNIS trademark in South Korea:

PRESTIGE SA will help ALBION to obtain the recordal of the assignment of the Korean IGNIS mark by giving Power of Attorney to the Firm Y.S Chang &

TRADEMARK

REEL: 003368 FRAME: 0517

pouvoir au Cabinet Y.S Chang & Associate de procéder à l'inscription de la cession auprès du KTPO (office coréen des marques et des brevets) et en fournissant à ce cabinet le certificat d'immatriculation (annexé aux présentes) signé et notarié, aux frais de la société ALBION.

Article 7 :

Le présent contrat est soumis à la Loi française.

Fait en six exemplaires originaux

à : PARIS

Le : 26.06.06

Pour : PRESTIGE S.A. PARIS.

à : 05.07.2006

Le : Tokyo, Shojo Ito

Pour : ALBION COSMETICS CO., LTD.

Associates to proceed to the recordal of the assignment to the KTPO and by signing and notarize (at ALBION's costs) the Certificate of Corporation (enclosed) required.

Article 7 :

This agreement is made under French Law.

Made in six originals

At :

On :

For : PRESTIGE S.A. PARIS

at :

On :

For : ALBION COSMETICS CO., LTD